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общински съветници „ЦЕНТЪР-БДО-АБВ“

ОТНОСНО: състояние на пешеходни пътеки в 
гр.Велико Търново

На основание чл.23 ал.1 т.4 и чл.81 ал.1 от ПРАВИЛНИК за организацията и 
дейността на Великотърновски общински съвет, на неговите комисии и за 
взаимодействието му с общинската администрация, приет с Решение № 7/03.12.2015г. и 
Решение №8/03.12.2015г. на Великотърновски общински съвет.

Уважаеми господин кмет на Община Велико Търново,

Поставял съм неколкократно темата за натоварения и тежък пътен трафик в 
гр.Велико Търново. Поставял съм и питане, свързана с транспортната схема на града.

Началото на учебната година провокира у мен да поставя за пореден път въпрос, 
свързан със сигурността на движещите се по улиците пешеходци, състоянието на 
уличната маркировка, така и привеждането на тази инфраструктура във нормативно 
изряден вид.

Така, преди началото на учебната година видимо бе активизирано 
т.нар“освежаване“ на състоянието на пешеходните пътеки в града. В същото време, като 
следствие от множество инциденти с пешеходци в страната , бе променена и 
нормативната уредба, уреждаща ситуирането и изграждането на пешеходните пътеки и 
хоризонталната маркировка.



Поставял съм темата за изграждането на ограничители на скоростта на определени 
места в града и изграждането на изкуствени неравности и средства за ограничаване на 
скоростта по пътя на определени великотърновски улици.

По посочените по-горе обективно съществуващи проблеми, както и поради 
поставени от граждани въпроси по темата, в качеството си на общински съветник, Ви 
отправям следните въпроси:

1. Какво е състоянието на пътната маркировка в града към 15.09.2018г.?

2. Предвижда ли се изграждане на изкуствени неравности и средства за 
ограничаване на скоростта по пътя и на кои великотърновски улици?

3. Има ли в гр.Велико Търново пешеходни пътеки, изградени съгласно 
действащите стандарти и нормативна уредба към днешна дата? Желая да бъдат посочени 
изрично !

Желая към писмения Ви отговор да бъдат приложени всички относими към 
изготвяне на отговора писмени документи!

Запазвам си правото да задам допълнителни въпроси в заседанието на 
Великотърновски общински съвет, на което очаквам да чуя Вашите отговори.

С УВАЖЕНИЕ !

Общински СЪ1 /

/Нщсола)й Илчев/


